
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 28. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1190

Er ministeren enig i, at politiets lydfiler bør gemmes så lang tid som muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand

1/1

Retsudvalget 2017-18
REU Alm.del  Spørgsmål 1190

Offentligt


